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Orkdal kommune
v/seksjonssjef Tore Sandbæk  29.09.2010
Orkdal Rådhus
7300 ORKANGER

SØKNAD OM KOMMUNAL STØTTE TIL UTVIDELSE AV VEIEN OPP TIL KNYKEN SKISENTER

Orkdal idrettslag er godt i gang med utbyggingen av Nye Knyken skisenter. Anlegget går etter 
oppsatte planer, selv om det ble utfordringer i forbindelse med et større masseuttak enn det 
som var prosjektert.

Når anlegget står ferdig, vil bruken og trafikken øke betraktelig. Idrettslagets 
arrangementskomite er godt i gang med å invitere til større konkurranser som bl.a. NM.

I den forbindelse søker vi Orkdal kommune om støtte til utvidelse av veien opp til Knyken.

Orkdal idrettslag har planer om å kontakte Team Trafikk for om mulig å etablere et 
samarbeid ang. busstransport til og fra Knyken i vintersesongen. Vi ønsker en rute fra 
Orkanger via Fannrem opp til Knyken med retur. Veien er i dag meget smal i flere partier og 
skaper problemer hver vinter, selv for personbiler.

Idrettslagets entreprenør i Knyken, Nyhus Maskin AS, har utarbeidet en kostnadskalkyle for 
utvidelse av Knykveien.

Orkdal idrettslag håper på en positiv behandling av søknaden.

Vedlegg: Kostnadskalkyle fra Nyhus Maskin AS

Med vennlig hilsen
Orkdal idrettslag
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